
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, landbrug og fiskeri

Dato: 22. oktober 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 57
Kan regeringen oplyse, i hvilket omfang der importeres rejer til Danmark, hvor avlshun
nerne har fået klippet eller brændt øjenstilkene af uden bedøvelse som led i avlsprocedu
ren?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Carl Valentin (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Carl.Valentin@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand
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